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PROTOKÓŁ Nr XXX/09                                                                                          
z sesji Rady Powiatu w Goleniowie                                                               
odbytej w dniu 17 grudnia 2009r.  

 

Obrady rozpoczęto o godz. 1200, zakończono o godz. 1355. 

I. Obecność.                                                                                                  
Ustawowy skład Rady Powiatu – 19 radnych,                                           

Obecnych na sesji w chwili otwarcia obrad – 13 radnych.                                                             

Lista obecności radnych Rady Powiatu stanowi zał. nr 1 do protokołu.                
W sesji udział wzięli:                                                                                                                                  

1. Tomasz Stanisławski – Starosta Goleniowski,                                               

2. Tomasz Kulinicz – Wicestarosta Powiatu Goleniowskiego,                             

3. Ryszard Bulowski – Sekretarz Powiatu,                                                        

4. Zbigniew Mazur – Skarbnik Powiatu                                                                

oraz naczelnicy wydziałów Starostwa Powiatowego.                                                      

Nadto w sesji udział wzięli kierownicy jednostek i zaproszeni goście, zgodnie                  

z listą obecności stanowiącą zał. nr 2 do protokołu. 

II. Porządek dzienny posiedzenia. (po uzupełnieniu)              

1.Sprawy regulaminowe:                                                                                     
a) otwarcie obrad i stwierdzenie quorum,                                                        

b) przedstawienie porządku obrad i zgłaszanie wniosków o jego uzupełnienie 

lub zmianę,                                                                                                                    

c) przyjęcie protokołu z XXVIII sesji Rady Powiatu w Goleniowie z dnia              

22 października 2009r.,                                                                                          

d) przyjęcie protokołu z XXIX sesji Rady Powiatu w Goleniowie z dnia 05 

listopada 2009r.                                                                                           

2. Interpelacje i zapytania radnych.                                                                              
3.Projekt budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2010r.                                             
a)stanowisko Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie,                                           

b)stanowisko Zarządu,                                                                                          

c) stanowiska Komisji,                                                                                           

d) podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Goleniowskiego   

na rok 2010.                                                                                                 

4.Sprawozdanie z realizacji zadań inwestycyjnych i remontowych na 
terenie Powiatu Goleniowskiego od 1 stycznia 2009 roku do 2 grudnia 
2009 roku.                                                                                                      
a)stanowisko Zarządu,                                                                                              

b)stanowiska komisji.                                                                                    

5.Ocena sytuacji finansowej w oświacie Powiatu Goleniowskiego.               
a)stanowisko Zarządu,                                                                       

b)stanowiska komisji.                                                                                  
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6.Ocena stanu gospodarki wodnej i stanu powodziowego Powiatu 
Goleniowskiego.                                                                                                    
a)stanowisko Zarządu,                                                                                       

b)stanowiska komisji.                                                                                                    
7. Sprawozdanie z realizacji powiatowego planu gospodarki odpadami                 
Goleniowskiego Powiatu za okres 2007-2008r.                                               
a)stanowisko Zarządu,                                                                                            

b)stanowiska Komisji.                                                                                                   

8.Informacja o komunalizacji dróg powiatowych.                                                    
a)stanowisko Zarządu,                                                                                            

b)stanowiska Komisji                                                                                                          

9. Podjęcie uchwał w sprawach:                                                                                               
a) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletnich Programów 

Inwestycyjnych Powiatu Goleniowskiego,                                                                                    

b) określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych,                                                                                                                                 

c) ustalenia wydatków budżetu Powiatu Goleniowskiego, które nie wygasają          

z upływem 2009r.,                                                                                                             

d) zmieniająca uchwałę w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego,                    

e) udzielenia pomocy finansowej Gminie Choszczno oraz zmian w budżecie 

Powiatu Goleniowskiego na 2009 rok.,                                                                             

f) zatwierdzenia projektu i przystąpienia do konkursu w ramach 

Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Zachodniopomorskiego 

na lata 2007-2013, Oś priorytetowa 7 Rozwój infrastruktury społecznej                    

i ochrona zdrowia, Działanie 7.1 Infrastruktura edukacyjna, Poddziałanie 

7.1.2 Infrastruktura edukacyjna-szkolnictwo gimnazjalne i 

ponadgimnazjalne,                                                                                                           

g) ustalenia Regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych                       

w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat Goleniowski,                                                           

h) zmiany budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2009 rok i zmieniająca 

uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2009r.                                                                                    

i) rozpatrzenia skargi,                                                                                                                 

j) rozpatrzenia skargi.                                                                                                     

10.  Propozycje Radnych do Planu Pracy Rady Powiatu na miesiąc 
styczeń 2010.                                                                                                                              
11. Blok informacyjny:                                                                                                  
- sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu między sesjami,                                             

-  informacje Przewodniczącego Rady Powiatu.                                                                                                    

12. Wolne wnioski.                                                                                                    
13. Odpowiedzi na interpelacje.                                                                                         
14. Zamknięcie obrad. 

Ad.1.a.                                                                                            
Przewodniczący Rady Powiatu Witold Kaleczyc dokonał otwarcia XXX sesji 

Rady Powiatu, powitał radnych, zaproszonych gości, naczelników wydziałów 
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Starostwa, media oraz Starostę i Wicestarostę, a następnie w oparciu o listę 

obecności stwierdził, że na sali obrad jest 13 radnych, co stanowi quorum do 

podejmowania prawomocnych uchwał.  

    Następnie Przewodniczący Rady wspólnie ze Starostą wręczyli dwóm 

uczniom Liceum Ogólnokształcącego w Goleniowie stypendia przyznane 

przez Radę Powiatu na rok szkolny 2009/2010 za bardzo dobre wyniki                   

w nauce tj. Tomaszowi Trosko oraz Paulinie Popielarskiej.  

Ad.1.b. Starosta Tomasz Stanisławski zaproponował, aby dotychczasowy pkt 
9 c) został przesunięty na koniec bloku uchwał i stał się pkt 9 h). 

Za zaproponowaną zmianą radni głosowali jednogłośnie, w obecności 13 

radnych. 

- w pkt 9 c) podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wydatków budżetu 

Powiatu Goleniowskiego, które nie wygasają z upływem 2009r.  

Za zaproponowaną zmianą radni głosowali jednogłośnie, w obecności 13 

radnych. 

- w pkt 9 d) podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zaciągnięcia 

kredytu długoterminowego. 

Za zaproponowaną zmianą radni głosowali jednogłośnie, w obecności 13 

radnych.  

- w pkt 9 e) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Gminie Choszczno oraz zmian w budżecie Powiatu Goleniowskiego na 

2009 rok. 

Za zaproponowaną zmianą radni głosowali jednogłośnie, w obecności 13 

radnych. 

- w pkt 9 f) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia projektu                               

i przystąpienia do konkursu w ramach Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Zachodniopomorskiego na lata 2007-2013, Oś 

priorytetowa 7 Rozwój infrastruktury społecznej i ochrona zdrowia, 

Działanie 7.1 Infrastruktura edukacyjna, Poddziałanie 7.1.2 

Infrastruktura edukacyjna-szkolnictwo gimnazjalne i ponadgimnazjalne. 

Za zaproponowaną zmianą radni głosowali jednogłośnie, w obecności 13 

radnych.  

- w pkt 9 g) podjęcie uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu 

wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach 

prowadzonych przez Powiat Goleniowski. 
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Za zaproponowaną zmianą radni głosowali jednogłośnie, w obecności 13 

radnych.  

Następnie Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury oraz członek 

Komisji Rewizyjnej Mirosław Guzikiewicz zaproponował w imieniu 

Przewodniczącego Komisji rewizyjnej Pana Kazimierza Lembasa 

wprowadzenie do porządku obrad dwóch uchwał w sprawie rozpatrzenia 

skarg, które zostały przygotowane przez Komisję Rewizyjną Rady Powiatu 

jako pkt 9 i) rozpatrzenie skargi Przedsiębiorstwa Geodezyjnego „Geodnow”                                

z Nowogardu i pkt 9 j) rozpatrzenie skargi Pana Marka Machnickiego. 

Za wprowadzeniem dwóch dodatkowych uchwał radni głosowali jednogłośnie 

w obecności 13 radnych.   

Radny Józef Bednarz zaproponował wniesienie punktu dot. planu pracy rady 

na miesiąc styczeń, a w styczniu uchwalimy plan do końca kadencji.  

ponieważ w porządku obrad sesji nie znalazł się projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia planu pracy rady na 2010 r.   

Za wprowadzeniem dodatkowego punktu np. do porządku obrad sesji radni 

głosowali jednogłośnie, w obecności 13 radnych.  

Dodatkowo radny Józef Bednarz stwierdził, iż zgodnie z uchwalonym planem 

pracy rady na II półrocze 2009r. w miesiącu grudniu powinien znaleźć się 

temat dot. Informacji nt. niespójności przepisów prawa krępujących 

działania samorządu powiatowego.  

Przewodniczący Rady W. Kaleczyc zaproponował, aby ten temat omówić                   

w pkt 10 obrad sesji, a pozostałe punkty przesunąć dalej.  

Za zaproponowaną zmianą głosowało 10 radnych, 3 wstrzymało się od 

głosowania. 

Ad.1.c.                                                                                                               
Przewodniczący Rady Powiatu Witold Kaleczyc poinformował, iż protokół                   

z XXVIII sesji Rady Powiatu w Goleniowie odbytej w dniu 03 września 2009r. 

był do wglądu w Biurze Rady i Zarządu Powiatu, a następnie zapytał, czy są 

uwagi do powyższego protokołu? 

Radni do niniejszego protokołu uwag nie zgłosili.  

Protokół został przyjęty 13 głosami za, w obecności 13 radnych.  

Następnie Przewodniczący Rady W. Kaleczyc poinformował, iż protokół                     

z XXIX sesji Rady Powiatu w Goleniowie odbytej w dniu 05 listopada 2009r. 

był do wglądu w Biurze Rady i Zarządu Powiatu, a następnie zapytał, czy są 

uwagi do powyższego protokołu? 

Radni uwag nie zgłosili.  
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Protokół został przyjęty 13 głosami za, głosowanie odbyło się w obecności 13 

radnych.  

Godz. 1210 – przybyli radni Zygmunt Heland, Kazimierz Lembas i Adam 

Fedeńczak, stan rady 16 radnych.  

Ad.2.                                                                                                                                 
1. Radna Danuta Domaradzka zapytała w jakiej wysokości Powiat 

dofinansował gminom zadanie selektywnej zbiórki odpadów i jakie były 

stosowane kryteria.  

2.Radna Gizela Rybicka zapytała czy do usytuowanych schodków przy 

jacuzzi na basenie zostanie dodatkowo dokonany montaż poręczy ułatwiający 

wejście i wyjście z jacuzzi osobom niepełnosprawnym?    

Ad.3.                                                                                                        
Projekt budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2010r. stanowi zał. nr 3 do 
protokołu.  

Ad.3.a.                                                                                                      
Starosta Tomasz Stanisławski przedstawił Uchwałę NR CXXVIII/332/2009 

Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 

27 listopada 2009r. w sprawie wydania opinii o przedłożonym projekcie 

uchwały budżetowej Powiatu Goleniowskiego na 2010r., która stanowi zał. 
nr 4 do niniejszego protokołu.  

Ad.3.b.                                                                                                            
Starosta Tomasz Stanisławski przedstawił stanowisko Zarządu Powiatu                 

w Goleniowie do projektu budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2010r. które 

stanowi zał. nr 5 do protokołu.  

Następnie Starosta poinformował Komisja Bezpieczeństwa i Porządku przy 

Staroście Goleniowskim pozytywnie zaopiniowała projekt budżetu Powiatu 

Goleniowskiego na 2010r., uchwała Komisji stanowi zał. nr 6 do protokołu.   

Ad.3.c.                                                                                                                
Gizela Rybicka – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformował, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt budżetu Powiatu 

Goleniowskiego na 2010r. 

 Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej w imieniu 

obu Komisji, które obradowały wspólnie tj. Komisja Rewizyjna i Komisja 

Budżetu i Infrastruktury poinformował, że projekt budżetu Powiatu 

Goleniowskiego na 2010r. został zaopiniowany pozytywnie.  

Następnie Przewodniczący Rady W. Kaleczyc zapytał, czy ktoś jeszcze 

chciałby zabrać głos w powyższym temacie.  
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Radny Kazimierz Lembas w imieniu Klubu SLD powiedział, iż w poprzednich 

kadencjach prawie zasadą było, że opozycja była przeważnie przeciwna 

budżetowi i głosowała przeciwko, natomiast w tej kadencji opozycja pomimo 

tego, że ten budżet zakłada duży deficyt budżetowy najwyższy w tej kadencji           

i na wiele wydatków nie ma środków to opozycja nie ma cywilnej odwagi 

głosować przeciwko ponieważ jest to jeden z najlepszych budżetów jakie 

przedstawił Skarbnik Powiatu Radzie tego Powiatu i będąc za tym budżetem 

chcą również docenić pracę Skarbnika. Jak również to, że w tym projekcie 

znalazły odbicie wnioski także opozycji, które były składane do Zarządu.  

Radny Zygmunt Heland powiedział, że jest to budżet bardzo ambitny ze 

względu na dużą ilość inwestycji jakie zostały zaplanowane i większość Rady 

darzy Skarbnika dużym zaufaniem i radny sądzi, iż ten budżet jest dobry.  

Starosta Tomasz Stanisławski podziękował za usłyszane słowa i oczywiście 

zgodził się, iż jest to duża zasługa Skarbnika ale również i Zarządu Powiatu 

oraz solidnego przygotowania przez okres ostatnich trzech lat dokumentów 

tj. strategii rozwoju, programu rozwoju lokalnego no i WPI przede wszystkim 

oraz planu finansowego. Zarząd przygotowywał się do tego budżetu, który 

jest typowo inwestycyjny. Starosta dodał, że tak naprawdę ten budżet jest  

wynikiem ciężkiej i solidnej wspólnej pracy Zarządu i Rady Powiatu. 

Radny Mirosław Guzikiewicz w imieniu klubu PO i własnym podziękował 

radnym za pracę jaką włożyli przy tworzeniu tego projektu budżetu.  

Radny Zygmunt Heland zwrócił się z pytaniem o wyjaśnienie zapisu, który 

mówi, że w związku z tym iż ten budżet jest trudny może brakować środków 

na realizację szeregu zadań w takich dziedzinach jak drogownictwo, oświata, 

wychowanie, ochrona zdrowia, pomoc społeczna, administracja publiczna                 

i tu praktycznie wymienia się wszystkie dziedziny na finansowanie których 

zgłaszane potrzeby znacznie przewyższają możliwości przyszłorocznego 

budżetu ograniczenia te wymagać będą od kadry zarządzającej jednostkami 

organizacyjnymi powiatu wprowadzeniem procedur oszczędnościowych, które 

pozwolą na funkcjonowanie w ramach przyznanych limitów. Radny zapytał, 

czy to może skutkować brakiem podwyżki wynagrodzeń dla pracowników 

merytorycznych?   

Radna Gizela Rybicka w imieniu Klubu PSL stwierdził, że budżet na rok 

2010 jest budżetem ambitnym powiat dużą część budżetu przeznaczy na 

inwestycje. Radna dodała, że to dzięki fachowości i pracy wszystkich 

członków Zarządu łącznie z naczelnikami i kierownikami jednostek i ich 

wydziałów mając na względzie, że ten rok budżetowy jest również rokiem 

przedwyborczym będzie ten budżet wykonany w 150%. 

Starosta Tomasz Stanisławski odpowiedział na pytanie radnego Helanda, iż 

ten zapis wynika z procedur oszczędnościowych.  
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Skarbnik Zbigniew Mazur dodał, że procedury oszczędnościowe zostały 

wprowadzone po to, by Zarząd miał wiedzę jakie faktyczne potrzeby 

finansowe mają jednostki. Ponadto Skarbnik podziękował za słowa uznania, 

które na swój temat usłyszał ale to jest właśnie ta wspólna praca całej Rady, 

która określa kierunki rozwoju naszego powiatu i zgłasza problemy związane 

z jego rozwojem w sposób właściwy i czytelny jak również pracy dyrektorów 

jednostek, którzy wytrzymują pracę ze Skarbnikiem i dążenie do 

oszczędności tam gdzie to jest tylko możliwe. 

Godz. 1230 przybył radny Mieczysław Bździuch. 

Ad.3.d.                                                                                                
Przewodniczący Rady Powiatu Witold Kaleczyc poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2010r., 

który stanowi zał. nr 7 do protokołu.   

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem uchwały w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2010r., Rada głosowała 

jednogłośnie, w obecności 17 radnych.  

UCHWAŁA NR XXX/292/09 stanowi zał. nr 8 do protokołu.  

Godz. 1235  - 1245 przerwa w obradach sesji.  

Ad.4.                                                                                                                  
Sprawozdanie z realizacji zadań inwestycyjnych i remontowych na terenie 

Powiatu Goleniowskiego od 1 stycznia 2009 roku do 2 grudnia 2009 roku 

stanowi zał. nr 9 do protokołu.  

Ad.4.a.                                                                                                             
Starosta Tomasz Stanisławski powiedział, że niniejsze sprawozdanie było 

omawiane na posiedzeniu Zarządu Powiatu w dniach 25.11 i 02.12. br.         

i zostało przez Zarząd ocenione pozytywnie.  

Ad.4.b.                                                                                              
Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej                      

w imieniu Komisji Rady, które obradowały wspólnie tj. Komisja Rewizyjna,  

Komisja Budżetu i Infrastruktury i Komisja Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformował, iż powyższe sprawozdanie zostało zaopiniowane pozytywnie. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem sprawozdania                        

z realizacji zadań inwestycyjnych i remontowych na terenie Powiatu 

Goleniowskiego od 1 stycznia 2009 roku do 2 grudnia 2009 roku, Rada 

głosowała jednogłośnie, w obecności 17 radnych.  

Ad.5.                                                                                                  
Materiał dot. oceny sytuacji finansowej w oświacie Powiatu Goleniowskiego 

stanowi zał. nr 10 do protokołu.  
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Ad.5.a.                                                                                         
Starosta Tomasz Stanisławski poinformował Radę, że niniejsze sprawozdanie 

było omawiane na posiedzeniu Zarządu Powiatu w dniu 25.11.2009r.                                          

i zostało zaopiniowane pozytywnie. 

Ad.5.b.                                                                                                          
Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej                      

w imieniu Komisji Rady, które obradowały wspólnie tj. Komisja Rewizyjna,  

Komisja Budżetu i Infrastruktury i Komisja Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformował, iż powyższe sprawozdanie zostało zaopiniowane pozytywnie. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem sprawozdania                      

z sytuacji finansowej w oświacie Powiatu Goleniowskiego, Rada głosowała 

jednogłośnie, w obecności 17 radnych. 

Ad.6.                                                                                                   
Sprawozdanie z oceny gospodarki wodnej i stanu powodziowego Powiatu 

Goleniowskiego stanowi zał. nr 11 do protokołu.   

 Ad.6.a.                                                                                                     
Starosta Tomasz Stanisławski poinformował, że powyższe sprawozdanie było 

omawiane na posiedzeniu Zarządu Powiatu w dniu 09.12.2009r. i zostało 

pozytywnie zaopiniowane.  

Ad.6.b.                                                                                                          
Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej                      

w imieniu Komisji Rady, które obradowały wspólnie tj. Komisja Rewizyjna,  

Komisja Budżetu i Infrastruktury i Komisja Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformował, iż powyższe sprawozdanie zostało zaopiniowane pozytywnie. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem sprawozdania ze 

stanu gospodarki wodnej i stanu powodziowego Powiatu Goleniowskiego, 

Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 17 radnych.  

Ad.7.                                                                                                        
Sprawozdanie z realizacji powiatowego planu gospodarki odpadami 

Goleniowskiego Powiatu za okres 2007-2008 stanowi zał. nr 12 do 
protokołu.  

Ad.7.a.                                                                                                                       
Starosta Tomasz Stanisławski powiedział, że powyższe sprawozdanie było 

omawiane na posiedzeniu Zarządu Powiatu w dniu 25.11.2009r. i po 

pozytywnym jej zaopiniowaniu przekazana została pod obrady Komisji Rady 

Powiatu.  

Ad.7.b.                                                                                                                         
Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej                      

w imieniu Komisji Rady, które obradowały wspólnie tj. Komisja Rewizyjna,  
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Komisja Budżetu i Infrastruktury i Komisja Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformował, iż powyższe sprawozdanie zostało zaopiniowane pozytywnie. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem Sprawozdania                     

z realizacji powiatowego planu gospodarki odpadami Goleniowskiego Powiatu 

za okres 2007-2008, Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 17 radnych. 

Ad.8.                                                                                                          
Informacja o komunalizacji dróg powiatowych stanowi zał. nr 13 do 
protokołu.  

Ad.8.a.                                                                                                            
Starosta Tomasz Stanisławski poinformował, iż powyższa informacja była 

omawiana na posiedzeniu Zarządu Powiatu w dniu 09.12.2009r.                       

i została przez Zarząd zaopiniowana pozytywnie. 

Ad.8.b.                                                                                                                   
Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej                      

w imieniu Komisji Rady, które obradowały wspólnie tj. Komisja Rewizyjna,  

Komisja Budżetu i Infrastruktury i Komisja Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformował, iż powyższe sprawozdanie Komisje zaopiniowały pozytywnie. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem Informacji                          

o komunalizacji dróg powiatowych, Rada głosowała jednogłośnie,                             

w obecności 17 radnych.  

Ad.9.a.                                                                                                              
Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletnich 

Programów Inwestycyjnych Powiatu Goleniowskiego omówił Starosta Tomasz 

Stanisławski, niniejszy projekt  uchwały stanowi zał. nr 14 do protokołu.  

Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej w imieniu Komisji 

Rady, które obradowały wspólnie tj. Komisja Rewizyjna, Komisja Budżetu                

i Infrastruktury i Komisja Spraw Społecznych i Oświaty poinformował, iż 

powyższy projekt uchwały Komisje zaopiniowały pozytywnie. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem uchwały w sprawie 

uchwalenia Wieloletnich Programów Inwestycyjnych Powiatu Goleniowskiego, 

Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 18 radnych.  

UCHWAŁA NR XXX/293/09 stanowi zał. nr 15 do protokołu.  

Ad.9.b.                                                                                                    
Projekt uchwały w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych omówił 

Starosta Tomasz Stanisławski, który stanowi zał. nr 16 do protokołu.  
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Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej w imieniu Komisji 

Rady, które obradowały wspólnie tj. Komisja Rewizyjna, Komisja Budżetu                 

i Infrastruktury i Komisja Spraw Społecznych i Oświaty poinformował, iż 

powyższy projekt uchwały Komisje zaopiniowały pozytywnie. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem uchwały w sprawie 

określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych, Rada głosowała jednogłośnie,                        

w obecności 18 radnych.  

UCHWAŁA NR XXX/294/09 stanowi zał. nr 17 do protokołu.  

Ad.9.c.                                                                                                                 
Projekt uchwały w sprawie ustalenia wydatków budżetu Powiatu 

Goleniowskiego, które nie wygasają z upływem 2009r. omówił Starosta                 

T. Stanisławski, stanowiący zał. nr 18 do protokołu.  

Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej w imieniu Komisji 

Rady, które obradowały wspólnie tj. Komisja Rewizyjna, Komisja Budżetu                  

i Infrastruktury i Komisja Spraw Społecznych i Oświaty poinformował, iż 

powyższy projekt uchwały Komisje zaopiniowały pozytywnie. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem uchwały w sprawie 

ustalenia wydatków budżetu Powiatu Goleniowskiego, które nie wygasają                     

z upływem 2009r., Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 18 radnych.  

UCHWAŁA NR XXX/295/09 stanowi zał. nr 19 do protokołu.  

Ad.9.d.                                                                                                                       
Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie zaciągnięcia kredytu 

długoterminowego omówił Starosta T. Stanisławski, który stanowi zał. nr 20 
do protokołu.  

Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej w imieniu Komisji 

Rady, które obradowały wspólnie tj. Komisja Rewizyjna, Komisja Budżetu                    

i Infrastruktury i Komisja Spraw Społecznych i Oświaty poinformował, iż 

powyższy projekt uchwały Komisje zaopiniowały pozytywnie. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem uchwały sprawie 

zaciągnięcia kredytu długoterminowego, Rada głosowała jednogłośnie,                    

w obecności 18 radnych.  

UCHWAŁA NR XXX/296/09 stanowi zał. nr 21 do protokołu.  

Ad.9.e.                                                                                                       
Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Choszczno 

oraz zmian w budżecie Powiatu Goleniowskiego na 2009 rok, który stanowi 

zał. nr 22 do protokołu przedstawił Starosta T. Stanisławski  



11 

 

Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej w imieniu Komisji 

Rady, które obradowały wspólnie tj. Komisja Rewizyjna, Komisja Budżetu                  

i Infrastruktury i Komisja Spraw Społecznych i Oświaty poinformował, iż 

powyższy projekt uchwały Komisje zaopiniowały pozytywnie. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Gminie Choszczno oraz zmian w budżecie 

Powiatu Goleniowskiego na 2009 rok, Rada głosowała jednogłośnie,                    

w obecności 18 radnych.  

UCHWAŁA NR XXX/297/09 stanowi zał. nr 23 do protokołu.  

Ad.9.f.                                                                                                                     
Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia projektu i przystąpienia do 

konkursu w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Zachodniopomorskiego na lata 2007-2013, Oś priorytetowa 7 Rozwój 

infrastruktury społecznej i ochrona zdrowia, Działanie 7.1 Infrastruktura  

edukacyjna, Poddziałanie 7.1.2 Infrastruktura edukacyjna–szkolnictwo 

gimnazjalne i ponadgimnazjalne, który stanowi zał. nr 24 do protokołu 
omówił Starosta T. Stanisławski.  

Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej w imieniu Komisji 

Rady, które obradowały wspólnie tj. Komisja Rewizyjna, Komisja Budżetu                 

i Infrastruktury i Komisja Spraw Społecznych i Oświaty poinformował, iż 

powyższy projekt uchwały Komisje zaopiniowały pozytywnie. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem uchwały w sprawie 

zatwierdzenia projektu i przystąpienia do konkursu w ramach Regionalnego 

Programu Operacyjnego Województwa Zachodniopomorskiego na lata 2007-

2013, Oś priorytetowa 7 Rozwój infrastruktury społecznej i ochrona zdrowia, 

Działanie 7.1 Infrastruktura  edukacyjna, Poddziałanie 7.1.2 Infrastruktura 

edukacyjna–szkolnictwo gimnazjalne i ponadgimnazjalne, Rada głosowała 

jednogłośnie, w obecności 18 radnych.  

UCHWAŁA NR XXX/298/09 stanowi zał. nr 25 do protokołu.  

Ad.9.g.                                                                                                         
Projekt uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu wynagradzania nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat 

Goleniowski, który stanowi zał. nr 26 do protokołu omówił Wicestarosta 
Tomasz Kulinicz. 

Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej w imieniu Komisji 

Rady, które obradowały wspólnie tj. Komisja Rewizyjna, Komisja Budżetu                    

i Infrastruktury i Komisja Spraw Społecznych i Oświaty poinformował, iż 

powyższy projekt uchwały Komisje zaopiniowały pozytywnie. 
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W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem uchwały w sprawie 

ustalenia Regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach          

i placówkach prowadzonych przez Powiat Goleniowski, Rada głosowała 

jednogłośnie, w obecności 18 radnych.  

UCHWAŁA NR XXX/299/09 stanowi zał. nr 27 do protokołu.  

Ad.9.h.                                                                                                      
Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2009 

rok i zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Goleniowskiego na 2009r., który stanowi zał. nr 28 do protokołu mówił 
Starosta T. Stanisławski. 

Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej w imieniu Komisji 

Rady, które obradowały wspólnie tj. Komisja Rewizyjna, Komisja Budżetu                    

i Infrastruktury i Komisja Spraw Społecznych i Oświaty poinformował, iż 

powyższy projekt uchwały Komisje zaopiniowały pozytywnie. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem uchwały w sprawie 

zmiany budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2009 rok i zmieniający uchwałę 

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2009r., Rada 

głosowała jednogłośnie, w obecności 18 radnych. 

UCHWAŁA NR XXX/300/09 stanowi zał. nr 29 do protokołu.  

Ad.9.i.                                                                                                      
Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Przedsiębiorstwa 

Geodezyjnego „GEODNOW” z Nowogardu przedstawił Kazimierz Lembas - 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej. Niniejszy projekt uchwały stanowi zał. 
nr 30 do protokołu. Pan K. Lembas poinformował, iż Komisja Rewizyjna 
rozpatrywała skargi niniejszego Przedsiębiorstwa składane do Rady Powiatu 

w przedmiocie działań Starosty Goleniowskiego w kwestii organizacji pracy 

Powiatowego Ośrodka Dokumentacji Geodezyjnej i Kartograficznej. Pan 

Lembas dodał, że na dzień dzisiejszy Komisja przygotowała uchwałę jedynie 

dot. nieterminowego załatwiania spraw przez PODGiK. Komisja niniejsze 

skargi w tym zakresie uznała za zasadne. Natomiast w terminie późniejszym 

Komisja zajmie się rozpatrzeniem innych zarzutów formułowanych                         

w skargach.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi, Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 18 radnych. 

UCHWAŁA NR XXX/301/09 stanowi zał. nr 31 do protokołu.  

Ad.9.j.                                                                                                                                                 
Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pana Marka Machnickiego, 

która stanowi zał. nr 32 do protokołu. w przedmiocie nieterminowego 
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rozpatrzenia wniosku przez Starostę Goleniowskiego. Pan K. Lembas 

poinformował, iż Komisja uznała skargę za bezzasadną.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 18 radnych.  

UCHWAŁA NR XXX/302/09 stanowi zał. nr 33 do protokołu.  

Ad.9.k.                                                                                               
Przewodniczący Rady Powiatu Witold Kaleczyc poinformował, iż                     

w przerwie radni ustalili tematy jakie mają być omawiane na najbliższej sesji 

Rady Powiatu i tak:   

1. Sprawozdanie z działalności pozastatutowej szkół. 
2. Wyniki kontroli wykorzystywania dotacji dot. szkół publicznych jak                         

i niepublicznych. 

3. Przygotowanie do inwestycji planowanych w 2010r.  
4. Zatwierdzenie Planu Pracy Rady i Komisji na rok 2010.  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Kazimierz Lembas poinformował, iż 

Komisja Rewizyjna przygotuje do zatwierdzenia plan pracy Komisji na 

2010r. na następną sesję Rady Powiatu. 

Radny Józef Bednarz zaproponował, aby również na najbliższej sesji 

znalazł się materiał, który pierwotnie miał być omawiany na sesji 

grudniowej dot. Informacji nt. niespójności przepisów prawa krepujących 

działania samorządu powiatowego.    

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem powyższych 

propozycji tematów jakie mają być omawiane na następnej sesji Rada 

głosowała jednogłośnie, w obecności 18 radnych.     

Ad.10.                                                                                                  
Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu między sesjami stanowi zał. nr 
34 do protokołu.  

Przewodniczący Rady Powiatu Witold Kaleczyc poinformował, iż do Biura 

Rady i Zarządu Powiatu wpłynęło pismo od Pana Marka Machnickiego 

kierowane do wszystkich radnych ale z uwagi na akt, iż w tej sprawie 

prowadzone jest postępowanie sądowe niniejsze pismo nie będzie odczytane  

na sesji, lecz będzie dostępne do wglądu dla radnych w Biurze Rady                             

i Zarządu Powiatu. 

W dalszej części posiedzenia Przewodniczący przypomniał radnym, iż na 

ostatniej sesji razem ze Starostą składali sprawozdania z przyjętych 

oświadczeń majątkowych z tym, że dopiero teraz wpłynęła z urzędu 

skarbowego informacja z analizy tych oświadczeń majątkowych w związku                   

z powyższym Przewodniczący odczytał niniejsze pisma: znak: PB/182/TS-
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82/MK/2009 z dnia 26.10.2009r., które stanowi zał. nr 35 do protokołu 
oraz pismo znak: PB/182/TS-98/MK/2009 z dnia 27.10.2009r., które 

stanowi zał. nr 36 do protokołu.                                                                       

Następnie Przewodniczący Rady W. Kaleczyc odczytał pismo RIO z dnia 

09.11.2009r. znak: K-0010/199/MM/09 w załączeniu uchwała                             

Nr XXI/126/S/2009 w sprawie wszczęcia postępowania dot. stwierdzenia 

nieważności uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie 

zobowiązania finansowego na okres przekraczający rok budżetowy w celu 

realizacji przedsięwzięcia pn. „Modernizacja kotłowni w ZSP w Nowogardzie 

(wykonanie przyłącza gazowego) oraz uchwała Nr XXI/127/S/2009                         

w sprawie wszczęcia postępowania dotyczącego stwierdzenia nieważności 

części uchwały Nr XXVIII/286/09 Rady Powiatu w Goleniowie z dnia 22 

października 2009r. w sprawie zawarcia porozumienia w przedmiocie 

realizacji przedsięwzięcia – budowy Zachodniopomorskiej Sieci 

Teleinformatycznej dostępu do aplikacji i e-usług. Niniejsze pismo stanowi 

zał. nr 37 do protokołu.                                                                                              

Następnie Przewodniczący odczytał pismo RIO znak: K-0010/220/MM/09               

z dnia 30.11.2009r. w zał. uchwały RIO Nr XXII/136/S/2009 w sprawie 

zgodności z prawem uchwały Nr XXVIII/284/09 Rady Powiatu w Goleniowie 

z dnia 22 października 2009r. w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie 

zobowiązania finansowego na okres przekraczający rok budżetowy w celu 

realizacji przedsięwzięcia pn. „Modernizacja kotłowni w ZSP w Nowogardzie 

(wykonanie przyłącza gazowego), uchwała Nr XXII/137/S/2009 w sprawie 

umorzenia postępowania dotyczącego stwierdzenia nieważności uchwały                  

Nr XXVIII/286/09 Rady Powiatu w Goleniowie z dnia 22 października 2009r.   

w sprawie zawarcia porozumienia w przedmiocie realizacji przedsięwzięcia – 

budowy Zachodniopomorskiej Sieci Teleinformatycznej dostępu do aplikacji                   

i e-usług. Pismo to stanowi zał. nr 38 do protokołu.                                                 

W dalszej części Przewodniczący odczytał pismo RIO znak:                                     

K-0022/334/PR/09 z dnia 07 grudnia 2009r. w zał. uchwała                                 

Nr CXXVIII/333/2009 z dnia 27.11.2009r. w sprawie wydania opinii                           

o możliwości sfinansowania deficytu budżetowego Powiatu Goleniowskiego                  

w 2010r. oraz o prawidłowości załączonej do projektu budżetu prognozy 

długu publicznego, które stanowi zał. nr 39 do protokołu.                                           

Na zakończenie Przewodniczący odczytał protest emerytów i rencistów 

skierowany do Rady Powiatu w związku z ustaleniem nowych cen 

obowiązujących w KRS „FALA” w Goleniowie. Protest ten stanowi zał. nr 40 
do protokołu. Przewodniczący Rady zaproponował, aby ta sprawą zajął się 

Pan dyr. ZSP w Goleniowie Arkadiusz Malkowski, który cały ten kompleks 

ma w trwałym zarządzie.  

Wicestarosta Tomasz Kulinicz zabrał głos i powiedział, że nie wszystkie 

informacje zawarte w tym proteście są prawdziwe i np. na basenie w Gryfinie 

tylko osoby niepełnosprawne za okazaniem legitymacji mają do 

wykorzystania tylko w poniedziałki 2 godz. w ciągu całego dnia. Podwyżka ta 
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nie dot. tylko osób niepełnosprawnych, czy emerytów i rencistów bo tak 

naprawdę w ciągu 5 lat nie była dokonywana regulacja cen biletów na basen. 

W tej kwestii dyr. Malkowski już wcześniej zgłaszał potrzebę podniesienia cen 

biletów.  

Radny Rafał Torzewski zapytał, czy tak od razu należało tak dużo podnieść 

ceny biletów na basen, ponieważ podniesienie ceny biletu z 2,50 na 7 zł jest 

bardzo duża.  

Dyrektor Kompleksu Rekreacyjno-Sportowego „Fala” w Goleniowie Pan 

Arkadiusz Malkowski poinformował, iż jest ostatnią osobą, która                            

w jakikolwiek sposób chciałaby uderzyć w jakąś grupę społeczną z 

Goleniowa, doskonale zdaje sobie sprawę, iż ten obiekt pełni ważna funkcję 

społeczną. Natomiast przedstawiając Radzie koncepcję funkcjonowania tego 

obiektu przedstawił dyr. propozycję urealnienia cen i nie dlatego żeby się 

dobrze czuć,  ale po ty by działalność tego obiektu chociaż trochę zbliżała się 

do realnych ram finansowania. Jeżeli natomiast chodzi o bilety dla 

emerytów, to nigdy specjalnych biletów nie było, funkcjonowały tylko niższe 

ceny biletów w określonych godzinach. Dotychczasowy cennik był 

niezrozumiały i mało czytelny, dlatego też zmieniono ceny na dwie i tak 

normalny kosztuje 9 zł, a ulgowy 7 zł a bilety na basen w godzinach rannych 

są objęte promocją i np. w miesiącu grudniu godz. kosztuje 4 zł. Dyr. dodał, 

że również w przyszłości będzie pamiętał o tym, aby bilety w porannych godz. 

były obejmowane promocjami. 

Starosta Tomasz Stanisławski powiedział, że dyr. Malkowski otrzymał do 

zarządzania kompleks, a rządzenie nie polega tylko na podejmowaniu 

dobrych i miłych decyzji, czasem należy podjąć decyzje, które nie będą 

wszystkich zadawalały. Ponadto Starosta dodał, że obiekt ten ciągle się nie 

bilansuje i Powiat ciągle musi do niego dokładać. 

Radny Kazimierz Lembas powiedział, że jeżeli ten protest został skierowany 

do Rady Powiatu to o podjętych decyzjach Rada powinna zostać 

poinformowana.  

Radny Józef Bednarz powiedział, iż decyzja o cenie promocyjnej, czyli 4 zł  

satysfakcjonuje protestujących. Dodatkowo radny poprosił, aby                                

o promocjach informować wcześniej korzystających z basenu. 

Przewodniczący Rady W. Kaleczyc zaprosił radnych na środę na godz. 13 do  

Starostwa na spotkanie opłatkowe.        

Ad.11.                                                                                                                        
Radny Kazimierz Lembas odczytał pismo, które wpłynęło na ręce radnego od 

Pana Krzysztofa Kosińskiego radnego Gminy Nowogard z prośbą                               

o wystąpienie do Rady Powiatu o przekazanie środków na: 
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- budowę lądowiska dla helikopterów w szpitalu Miejskim w Nowogardzie,  

- naprawę drogi pomiędzy autostradą, a miejscowością Wielgowo, 

Budowę skrzyżowania bezkolizyjnego pomiędzy autostradą, a rozjazdem na 

Szczecin Dąbie.  

Ad.12.                                                                                                             
Starosta Tomasz Stanisławski poinformował, że na interpelacje udzieli 

odpowiedzi na piśmie.  

Ad.13.                                                                                                                   

Wobec wyczerpania porządku obrad sesji Przewodniczący Rady Powiatu 

Witold Kaleczyc o godz. 1355 – dokonał zamknięcia XXX sesji Rady Powiatu                        

w Goleniowie.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu 

   Witold Kaleczyc  

 

 

Protokołowała:                                                                                                                                     

Agata Ostrowska  

 

Goleniów, dnia 08 stycznia 2010r.  

 

  

 


